



HERSTELLERERKLÄRUNG MANUFACTURER DECLARATION

Product / Product: Nachfüllarmatur für geschlossene Heizungsanlagen /
Filling Valve for closed heating systems

Anbieter / Supplier: Pittway Sàrl

Anschrift / Address: Z.A. La Pièce 6, 1180 Rolle - Switzerland

Markenname / Brand Name: Resideo Braukmann

Dokument / Document: R_MD_NoCE_2146

Wir erklären in alleiniger Verantwortung, dass es keine Harmonisierte Europäische Norm oder Europäische Technische Zulassung nach einer Europäischen Richtlinie für eine CE-Kennzeichnung der nachfolgend gelisteten Produkte inklusive aller Zubehörteile gibt, wenn diese bestimmungsgemäß im Bereich der temporären Heizungswassernachfüllung außerhalb der Trinkwasserinstallation eingesetzt werden.

We declare under our sole responsibility that there is no Harmonized European Standard or European Technical Assessment according to a European Directive for a CE marking of the products including all accessories listed below if, they are used as intended in the field of temporary refill of heating systems not connected permanent to the drinking water system.

Zusätzliche Angabe: Eine CE-Kennzeichnung ist daher nicht möglich. Die Produkte werden entwickelt und produziert nach Resideo Qualitäts-Richtlinien und Verfahrensanweisungen, welche die Anforderungen nach EN ISO 9001 erfüllen. Die Produkte erfüllen die gesetzlichen Anforderungen in ihrem jeweiligen Herstellungsland innerhalb der Europäischen Union und sind dort entsprechend zertifiziert bzw. in den Markt eingeführt. Die Produkte dürfen daher nach europarechtlicher Vorgabe ohne weitere Prüfungs- und Zertifizierungsmaßnahmen in allen anderen Mitgliedsstaaten der europäischen Union vertrieben werden. Siehe DGRL 2014/68/EU Artikel 1 (2) b) & t). Der integrierte Rückflussverhinderer ist DVGW-Zertifiziert und trägt die Zulassungsnummer NW-6312AS2269.

Additional information: *CE marking is therefore not possible not allowed. Products are developed and produced according to Resideo quality standards and procedures compliant to practices required by EN ISO 9001. The products comply with the respective statutory requirements in their EU country of manufacture and are certified and/or marketed in accordance with the local laws of the EU country of manufacture. Therefore, based on European Law, the products may be distributed in all other countries of the European Union without any further certification process or testing. See also PED 2014/68/EU article 1 (2) b) & t). The incorporate backflow preventer is DVGW approved by NW-6312AS2269*

i.A. 

Michael Ackermann – *Manager Associations and Approvals Comfort water*
(Name, Funktion/ Name, Function)
(Unterschrift/Signature)

Mosbach DE, 08.05.2023



ANLAGE ZUR HERSTELLERERKLÄRUNG /
ANNEX TO THE MANUFACTURER DECLARATION

Liste der Nachfüllarmaturen / List of Filling valves

Nachfüllarmatur

SKU	Description
VF06-1/2A	FILLING VALVE WITH HOSE UNION CONNECTOR DN 15
VF06-1/2B	FILLING VALVE WITH THREADED UNION CONNECTOR DN 15
VF06-3/4A	FILLING VALVE WITH HOSE UNION CONNECTOR DN 20
VF06-3/4B	FILLING VALVE WITH THREADED UNION CONNECTOR DN 20
End of table	